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Gebouwen Vlaamse overheid  -  Terbeschikkingstelling voor opvang asielzoekers en 
erkende vluchtelingen

De VDAB stelt in het kader van de aanpak van de asielcrisis een leegstaand gebouw in 
Denderleeuw ter beschikking van Fedasil. Binnenkort zouden 200 à 250 asielzoekers 
onderdak krijgen in het gebouw. 

Kan de minister meedelen of er door de agentschappen (IVA’s, EVA’s) die onder zijn of 
haar bevoegdheid ressorteren gebouwen bestemd worden voor de opvang van 
asielzoekers óf erkende vluchtelingen? Werden er ter zake al beslissingen genomen of 
bestaan er plannen in deze zin?

Zo ja, welke gebouwen, tegen welke voorwaarden, en hoeveel asielzoekers óf erkende 
vluchtelingen zullen erin worden ondergebracht? 

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Geert Bourgeois (120), Hilde Crevits (128), 
Annemie Turtelboom (97), Liesbeth Homans (205), Ben Weyts (398), Jo Vandeurzen 
(206), Philippe Muyters (188), Joke Schauvliege (255), Sven Gatz (83).
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GECOÖRDINEERD ANTWOORD 
op vraag nr. 205 van 23 december 2015
van CHRIS JANSSENS

De Vlaamse overheid voert voor gebouwen in eigen beheer een actief vastgoedbeleid (cf. 
de beleidsnota en beleidsbrieven Bestuurszaken) waarbij de totale vastgoedportefeuille 
continu gemonitord en geëvalueerd wordt in functie van de veranderende behoeften, 
bijvoorbeeld naar aanleiding van een personeelsoverdracht ten gevolge van de zesde 
staatshervorming of door de inkrimping van het personeelsbestand. 

In de vastgoeddatabank (www.bestuurszaken.be) zitten meer dan 2.800 gebouwen, 
verspreid over Vlaanderen en Brussel. Eén van de elementen die gemonitord worden 
betreft de leegstand van gebouwen. In functie van de behoeften op korte, middellange 
en lange termijn worden deze gebouwen verlaten, verkocht of herbestemd. De staat van 
deze gebouwen is niet van die aard om een actief beleid te voeren rond deze 
problematiek van opvang van asielzoekers, die bovendien een federale bevoegdheid is. 
Ik kan me niet uitspreken over gebouwen die in eigen beheer door IVA’s/EVA’s worden 
beheerd, zoals het geval was voor het gebouw van VDAB.

http://www.bestuurszaken.be

